
华泰财险附加无赔偿请求的续保折扣批单（CB 版） 

本保险合同双方当事人同意在本保险合同中加入本批单，并就下列事项达成一致（本批单之外的事项均以本保险合

同的其他条款、条件、除外责任和赔偿限额为准）： 

 

基于本保险合同没有提出赔偿请求、无调查或无任何导致赔偿请求的情形，若来年仍向保险人续保，且在保险人收

到无损失证明和免除保险人责任声明的情况下，保险人同意基于目前保费给予 5%的续保折扣。 

本保险合同其他条款保持不变。    

 

 

 

 

Endorsements 

Endorsement Number:  

Policy Number:  

Company:  

Effective Date:  

Renewal and No Claims Discount Endorsement 

By way of endorsement to the Policy, the parties hereby agree as follows (subject otherwise to all other terms, 
conditions, limits of liability and exclusions of the Policy): 

The Insurer agrees to offer a 5% combined renewal and no claims discount on premium hereon provided in the 
coming year renewal that there is no reported Claim or Investigation or circumstance under this Policy and 
the coming renewal is retained with the Insurer and upon receipt of a No Claims Declaration and release of 
liability. 

 

In all other respects this Policy remains unaltered. 

 

 

 


